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Ik zou t liever eerst bespreken met het veld en dan pas in brief zetten Ik denk namelijk dat men de volgende vragen heeft ik

heb ze zelf in elk geval

wie gaat de serologische testen doen Kan die partij dat aan Wat gaat het voor huisartsen betekenen

In hoeverre belemmert deze testambitie de grote testambities die we al hebben om op grote schaal te gaan per testen

wat zegt een serologie test precies Is die onomstotelijk duidelijk Ik lees op Rivm site dat zij nog met weten welke test

beste resultaat geeft En dat het niet duidelijk is of t het hebben van antistoffen betekent dat je het virus met meer kunt

krijgen en dus niet meer ziek kunt warden Of besmettelijk zijn Gaat dit geen scliijn veiligheid betekenen met alle gevolgen
van dien Ook de Rijksoverheid pagina meldt dit Maar misschien loop ik enonn achter hoor qua info via Google en ik

weet er met veel van Dit roept bij mij de vraag op wat scliiet een zorgmedewerker er mee op als hij zij zo’n test krijgt
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Het lijkt mij geen verkeerde gedachte Is het verstandig om dit thema eerst nog wat verder te doordenken en met veldpartijen
te bespreken alvorens we het in een brief laten landen ik lees althans de geel gemarkeerde passage zo Het idee moet ook niet
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Dag collega s van LZ CZ en MEVA

Wegens tijdgebrek gebruik ik even een shortcut om iets met jullie af te stemmen zie onder in geel Wij hebben deze passage

aangeleverd voorde Kamerbrief maar het heeft ontbroken aan een ordentelijk proces met jullie Het idee heeft al wel even op

tafel gelegen bij de minister die ons vroeg om dit verder te gaan uitwerken Het leek mij echter niet goed om dit zonder

consultatie met jullie te doen

Graag hoor ik welke vragen en gedachten onderstaande oproept We hebben zelf ook nog een heleboel vragen die we graag ook

samen met iemand van jullie directies bespreken Wie van jullie directies zou willen aansluiten bij een afstemmingsgroepje op dit

thema

Met vriendelijke groet
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Serologische testen

Serologische testen kunnen gebruikt worden om te testen of mensen antistoffen hebben opgebouwd tegen SARS CoV 2 Op
advies van de Taskforce serologie worden deze testen tot nu toe ingezet voor onderzoeksdoeleinden representatieve
steekproeven in heel Nederland en binnen specifieke doelgroepen en voor individuele patienten diagnostiek intra en

extramuraal Om hiertoe kwalitatief hoogwaardige testen veilig te stellen en tekorten te voorkomen zijn er eerder door VWS een

miljoen serologische testen ingekocht

Onder regie van de Taskforce serologie hebben diverse laboratoria evaluates van serologische testen die op dit moment op de

marktzijn uitgevoerd De resultaten hiervan zijn sinds kort publiekelijk beschikbaar PM link De laboratoria zijn
verantwoordelijk om gebruik te maken van kwalitatief goede testen en kunnen deze informatie benutten om verantwoord in te

kopen en daarmee ook de best mogelijke zorg te verlenen Vooralsnog krijgt de taskforce serologie geen signalen van tekorten

of een overspannen markt op het gebied van serologische testen en is er dan ook nu geen noodzaak om extra serologische tests

centraal in te kopen

Ik ben voornemens de nationale voorraad serologische testen ook in te zetten voor een aanvullend doel Vele medewerkers in de

zorg die voor ons in de frontlinie hebben gewerkt ten tijde van de intelligente lock down hebben daarbij verhoogd risico gelopen

op blootstelling aan SARS CoV 2 Om tegemoet te komen aan de zorgen die daaruit zijn ontstaan willen we alle zorgmedewerkers
die directe patientenzorg hebben verleend inclusief mensen in de zorg in verpleegtehuizen thuiszorg en mantelzorgers en deze

behoefte hebben de kans geven om getest te worden of zij ook daadwerkelijke COVID 19 hebben gehad ten tijde van de lock

down Ik kom in een volgende kamerbrief met een verdere uitwerking hiervan
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